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摘要：由于ARM测角误差对其命中精度和杀伤概率有显著的影响，因此，攻击ARM载机时对于

地空导弹存在最近安全关机距离和最近安全关机时间，基于此，文中提出了地空导弹攻击ARM载

机最佳区域的概念。通过地空导弹攻击ARM载机仿真模型的构建，得出两种不同ARM平均飞行

速度下垂直最佳区域和水平最佳区域剖面图。
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Abstract:Because the measure angle error of ARM greatly affects the hitting precision and killing probability, for

the ground - to - air missile there exist the nearest safe distance and time of closing the radar when firing the ARM

attacker. Based on this, the paper is the first to put forward the concept of the best - firing region when the ground

- to - air missile firing the ARM attacker. The sectional views of the vertical and horizontal best - firing regions un-

der two different speeds of ARM assaulting are obtained through the simulation model.

Key words : ground - to - air missile ; ARM ; ARM attacker; best region; kill zone ; fire ; simulation


